

This document is important and requires your immediate attention. If you are in any doubt about the content of this document, you should consult your stockbroker, accountant, bank manager, financial planner, attorney, solicitor or other professional adviser.

Hai Tong Asset Management (HK) Limited accepts full responsibility for the accuracy of the information contained in this Notice, and confirms having made all reasonable enquiries that to the best of its knowledge and belief, there are no other facts the omission of which would make any statement misleading.

Capitalized terms used herein not otherwise defined have the meaning ascribed to those terms in the Fund's Explanatory Memorandum dated 30 May 2014, as amended (the "**Explanatory Memorandum**").

Dated: 4 December 2014

To investors in Haitong RMB Investment Fund Series (the "**Fund**") –
Haitong China RMB Income Fund (the "**Sub-Fund**")

Dear Investors,

On behalf of the Fund, we thank you for your continued support and participation in the Fund.

The Manager has decided to make a final dividend payment in respect of Class A Units of the Sub-Fund for the accounting period ending 31 December 2014.

Payment of dividends will be made to Unitholders whose names are entered on the register of Unitholders of the Sub-Fund on the "record date" being 30 December 2014. The ex-dividend date is 31 December 2014. The amount of dividend for each Unit held shall be RMB 2.0¹. The amount distributed will be paid in RMB and credited to the account of the relevant Unitholder on 12 January 2015.

The Net Asset Value of the relevant Class of the Sub-Fund will be adjusted to reflect such distribution.

For Further Information

If you have any queries or require further information in relation to any aspect of this Notice, please contact our Customer Service Hotline at (852) 3588 7699 during office hours.

Yours faithfully,



Zhang Yibin
Managing Director
For and on behalf of
Hai Tong Asset Management (HK) Limited

¹ Dividends paid or payable are not in any way a forecast or projection of the future or likely performance of the Sub-Fund or dividend payments. The making of such payment should not be taken to imply that future dividend payments will be made.



本文件屬重要文件，務請閣下即時垂閱。閣下如對本文件之內容有任何疑問，應諮詢閣下之持牌證券經紀、會計師、銀行經理、財務策劃師、代理人、律師或其他專業顧問。

海通資產管理(香港)有限公司所作的聲明，表示會對本通告所載資料的準確性承擔全部責任，並在作出一切合理查詢後確認，盡其所知所信，並無遺漏足以令本文件的任何陳述具誤導成分的其他事實。

本文件所用且未另行界定的詞彙與本基金日期為二零一四年五月三十日的基金注釋備忘錄（經修訂）（「**注釋備忘錄**」）內詞彙所給予的具有相同涵義。

日期：二零一四年十二月四日

致海通人民幣投資基金系列（「**該基金**」）—
海通中國人民幣收益基金（「**子基金**」）各投資者

敬啟者：

本公司謹此代表該基金，感謝閣下持續支持及參與該基金。

基金經理已決定就子基金的A類單位，派發截至二零一四年十二月三十一日止會計期間的末期股息。

股息將會派發予於「記錄日期」（即二零一四年十二月三十日）名列子基金持有人名冊的單位持有人。除息日為二零一四年十二月三十一日。就所持有每個單位派發的股息將為人民幣2.0元¹，有關金額將會以人民幣派發，並將於二零一五年一月十二日存入有關單位持有人的帳戶。

相關類別子基金的資產淨值將會做出調整，以反映此項派息。

進一步資料

閣下如對本通告任何方面有任何疑問或需要進一步資料，敬請於辦公時間內致電本公司顧客服務熱線 (852) 3588 7699 查詢。

章宜斌
董事總經理
代表
海通資產管理(香港)有限公司
謹啟

¹ 已派發或應付股息並非對子基金日後或可能取得之表現或派發股息的預測或估計。派發該等股息不應被視作日後將會繼續派發股息。